

Date: 12/2/2024

التاريخ: 2024/2/12

H.E. Dr. Maryam Buti Al Suwaidi
Chief Executive Officer
Securities and Commodities Authority
Abu Dhabi -United Arab Emirates

Disclosures and Compliance Section
Market Operations and Surveillance
Abu Dhabi Securities Exchange
Abu Dhabi -United Arab Emirates

**Subject: Results of Burjeel Holdings PLC's
Board Resolution by Circulation**

سعادة الدكتورة مريم بطي السويدي الموقرة
الرئيس التنفيذي
هيئة الأوراق المالية والسلع
أبوظبي - الإمارات العربية المتحدة
السادة قسم الإفصاح والامتثال المحترمين
إدارة العمليات والرقابة
سوق أبوظبي للأوراق المالية
أبوظبي - الإمارات العربية المتحدة
**الموضوع: نتائج قرار مجلس إدارة شركة برجيل القابضة
بي ال سي بالتمير**

Dear Sir,

We would like to inform you that Burjeel Holdings PLC's (the "Company") Board of Directors passed a Resolution by Circulation on Monday 12/02/2024 at 4:30PM UAE time approving:

1. The preliminary unaudited and unreviewed financial statements of Burjeel Holdings PLC (together with its subsidiaries) for the financial year ending 31 December 2023.
2. Other business matters that have no effect on the share price.

Copies of the preliminary unaudited and unreviewed financial statements are attached herewith.

تحية طيبة وبعد،

يرجى العلم بأن مجلس إدارة شركة برجيل القابضة بي ال سي ("الشركة") قد تم اصدار قرار بالتمير يوم الاثنين الموافق 12 / 02 / 2024 في تمام الساعة 4:30 عصراً بتوقيت دولة الإمارات العربية المتحدة بالموافقة على:

1. البيانات المالية الأولية غير المدققة وغير المراجعة لشركة برجيل القابضة بي ال سي (والشركات التابعة لها) للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2023.

2. أمور أخرى متعلقة بالأعمال وليس لها تأثير على سعر السهم.

مرفق طيه نسخه من البيانات المالية الأولية غير المدققة وغير المراجعة.



burjeel
holdings

Burjeel Holdings PLC's, audited consolidated financial statements for the financial year ended 31 December 2023 will be disclosed following completion of their audit and approval by the Board of Directors of Burjeel Holdings PLC.

ستقوم شركة برجيل القابضة بى ال سى بالإفصاح عن البيانات المالية المدققة للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2023 بعد اكتمال التدقيق وموافقة مجلس شركة برجيل القابضة بى ال سى.

Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،،

John Sunil
Chief Executive Officer
Company's Seal:

جون سونيل
الرئيس التنفيذي
ختم الشركة:

